

活動消息
LATEST NEWS

本院轄下5醫院聖誕慶祝活動 Christmas Celebration in 5 TWGHs Hospitals

東華三院轄下醫院舉行聖誕慶祝活動。本院主席暨轄下5間醫院管治委員會主席韋浩文先生、董事局成員出席活動向各同事送上節日祝福。

The hospitals under the Group held parties in celebration of Christmas. Mr. WAI Ho Man, Herman, Chairman of TWGHs cum Chairman of Hospital Governing Committee of 5 Hospitals, and Board members attended these events and shared festive blessings with fellow colleagues.

4.12 廣華醫院聖誕聚會2023 Kwong Wah Hospital (KWH) Christmas Party 2023

本院主席暨廣華醫院管治委員會主席韋浩文先生（左六）、醫院管理局九龍中醫院聯網總監張復熾醫生（左五）、廣華醫院行政總監鄧錦成醫生（左七）聯同董事局成員及嘉賓與廣華醫院同事一同歡度聖誕。
 Mr. WAI Ho Man, Herman (left 6), Chairman of TWGHs cum Chairman of Hospital Governing Committee of KWH, Dr. Eric CHEUNG (left 5), Cluster Chief Executive of Kowloon Central Cluster of Hospital Authority, Dr. TANG Kam Shing (left 7), Chief Executive of KWH, together with Board Members and guests celebrated Christmas with fellow colleagues.



19.12 東華東院聖誕聯歡會2023 Tung Wah Eastern Hospital Christmas Party 2023

本院主席暨東華東院管治委員會主席韋浩文先生（左五）、東華東院行政總監劉家獻醫生（右五）聯同董事局成員及嘉賓與醫院同事一同慶祝聖誕到來。
 Mr. WAI Ho Man, Herman (left 5), Chairman of TWGHs cum Chairman of Hospital Governing Committee of TWEH, Dr. LAU Ka Hin (right 5), Chief Executive of Tung Wah Eastern Hospital and Board Members got together in celebration of Christmas along with guests and colleagues.

11.12 東華三院馮堯敬醫院聖誕聯歡會2023 TWGHs Fung Yiu King Hospital Christmas 2023

本院主席暨東華三院馮堯敬醫院管治委員會主席韋浩文先生（左五）、醫院管理局港島西醫院聯網總監李德麗醫生（左六）、東華三院馮堯敬醫院行政總監陳金海醫生（左四）聯同董事局成員及嘉賓進行切豬儀式。
 Mr. WAI Ho Man, Herman (left 5), Chairman of the TWGHs and Chairman of Hospital Governing Committee of TWGHs Fung Yiu King Hospital, Dr. Theresa LI (left 6), Chief Cluster Executive of Hong Kong West Cluster of Hospital Authority, Dr. CHAN Kam Hoi (left 4), Chief Executive of TWGHs Fung Yiu King Hospital, Board Members and guests held a Roasted Pig-cutting Ceremony together.

蔡加怡副主席暨社會服務委員會主任委員（左二）在行政總監蘇祐安先生（左一）陪同下，致送感謝狀予OK便利店有限公司管理層鄧佩珊小姐（右二）。
 Ms. CHOI Ka Yee, Crystal (left 2), Vice-Chairman cum Chairman of the Community Services Committee, accompanied by Mr. SU Yau On, Albert (left 1), Chief Executive, presented a certificate of appreciation to Ms. Krystie TANG (right 2), Head of Business Operations of Circle K Convenience Stores (HK) Limited.



嘉賓及照顧者參與東華三院iBakery《好好同學會》「快樂進食——照護食學習體驗工作坊」大合照
 Group photo of guests and carers participating in TWGHs iBakery "Happy dining – Care Food Workshop"

8.12 東華醫院聖誕聯歡會暨員工頒獎典禮2023 Tung Wah Hospital (TWH) Christmas Party cum Staff Award Presentation Ceremony 2023



本院主席暨東華醫院管治委員會主席韋浩文先生（左七）、醫院管理局港島西醫院聯網總監李德麗醫生（左八）、東華醫院行政總監繆潔芝醫生（左九）聯同董事局成員及嘉賓進行切豬儀式。
 Mr. WAI Ho Man, Herman (left 7), Chairman of TWGHs cum Chairman of Hospital Governing Committee of TWH, hosted a Roasted Pig-cutting Ceremony, along with Dr. Theresa LI (left 8), Chief Cluster Executive of Hong Kong West Cluster of Hospital Authority, Dr. Christina MAW (left 9), Chief Executive of TWH, Board Members and guests.

14.12 東華三院黃大仙醫院聖誕聯歡會2023 TWGHs Wong Tai Sin Hospital Christmas Party 2023



本院主席暨東華三院黃大仙醫院管治委員會主席韋浩文先生（左六）聯同醫院管理局九龍中醫院聯網總監張復熾醫生（左五）、東華三院黃大仙醫院行政總監陳允健醫生（左七）、董事局成員及嘉賓進行祝酒儀式，向同事送上節日祝福。
 Mr. WAI Ho Man, Herman (left 6), Chairman of TWGHs cum Chairman of Hospital Governing Committee of TWGHs Wong Tai Sin Hospital, along with Dr. Eric CHEUNG (left 5), Cluster Chief Executive of Kowloon Central Cluster of Hospital Authority, Dr. Frank CHAN (left 7), Hospital Chief Executive of TWGHs Wong Tai Sin Hospital, Board Members and guests participated in the Toasting Ceremony to share festive blessings with fellow colleagues.



8.12 服務焦點 SERVICE FOCUS

OK便利店有限公司支持本院 兒童住宿服務及 iBakery照顧者Pop Up Café Circle K Convenience Stores (HK) Limited Sponsorship in Support of TWGHs Residential Child Care Services and iBakery Pop Up Café for Carers

OK便利店有限公司慷慨捐款50萬元支持本院兩項服務，包括本院兒童住宿服務「同步童行」資助計劃為兒童及寄養家長舉辦跨界別專業評估及訓練，以及iBakery「照顧者Pop Up Café」為不同年齡不同處境的照顧者提供多元化支援服務。

Circle K Convenience Stores (HK) Limited donated HK\$0.5 million to support 2 services of the Group, namely, the "Child Development Subsidy Scheme" organised by TWGHs Residential Child Care Services to conduct interdisciplinary assessments and training for children and foster parents, and the "Pop-Up Café for Carers" organised by TWGHs iBakery to offer diverse support services to caregivers of different age groups.

